
 
 

Zápis z jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  7.9.2023 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová, Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Václav 

Křepelák, Lenka Jansová – připojena od 9:45 on-line 

OMLUVENI:   

HOSTÉ:  Daniel Novák 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Ondřej Laška 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

-  

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Evropské hry 

- Etický kodex 

 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- Ověřovatelem zápisu byl schválen Ondřej Laška 

 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

T.Pokorný odeslání změny 1. turnajů v soutěži 4XS1 13.06.2023 ANO  

A.Jansa zaslání seznamu oddílů, které nepoužívají žádný software 18.06.2023 ANO  

předsedové složení komisí – dořešení členů 18.06.2023 ANO 

T.Pokorný prodloužení sezóny do května 30.09.2023  NE 

T.Faltejsek naplánovat setkání s trenéry 30.06.2023  ANO 

P. Droznová Informovat K. Jirčíkovou 30.06.2023 NE 

T.Faltejsek 
zpracování projektu na prezentaci softwaru pro oddíly, které 
nepoužívají 30.06.2023 ANO  

A.Jansa zpracování analýzy oddílů stagnujících družstev 30.06.2023 NE  

A.Jansa 
zjištění informací ohledně rozvojových plánů ostatních 
regionů (High level, ekonomické vzdělávání oddílů, rozsah a 30.06.2023 ANO  



 
 

kvalita vzdělání na florbal) 

R.Typlová vytvoření dotazníku spokojenosti  30.06.2023 ANO  

A.Jansa vytvoření souboru pro termíny na setkávání VV 30.06.2023     ANO 

 

Komentář k výše uvedeným úkolům:  

Informovat K. Jirčíkovou – bylo nutné si ještě stanovit odměnu za rozhovory, viz bod 7.2. 

Zpracování analýzy oddílů stagnujících družstev – splněno částečně, bude splněno do příštího RVV 

Dotazník spokojenosti - Na přesném obsahu dotazníku nepanovala 100% shoda, což bylo důležité 

východisko pro celý RVV, jelikož se oslovuje celý region. Členové RVV také čekali na slíbené 

stanovisko ORK. V úvodu si vzal slovo Tomáš Faltejsek, který za sebe shrnul celou situaci a potvrdil 

informaci od celostátního sekretariátu (manažera regionů Laštovičky), že slíbené stanovisko ORK 

nebylo vydáno. Tato informace zazněla na celostátní komisi mládeže, kde je členem a kterou také 

projednával celostátní VV ČF na svém srpnovém zasedání. Navrhl již se nevracet zpětně k KVH HK 

kraje a soustředit se na práci pro region. 

Daniel Novák potvrdil RVV aktuálně tuto informaci a okomentoval diskusi a usnesení z jednání 

celostátního VV. Ten uložil statutárním orgánům spolku aktivní komunikaci etických událostí 

v regionu, připravit návrh řešení kontroly oprávněných delegátů na RVH regionů a projednat 

s předsedou ORK úpravu statutu a odvolacího řádu, tak aby celý proces projednávání dalších případů 

byl více transparentní a poskytoval členské základně dostatek informací. Dále apeloval na aktivní 

komunikaci s kluby a poukázal na příklady „špatné“ motivace stát se kandidátem nebo delegátem 

RVH, potažmo členem RVV. Dal konkrétní případy z minulosti, kde region pracoval s nedostatkem 

kandidátů a byl schopen aktivně komunikovat a vysvětlovat svou motivaci předem. 

Na základě diskuse a zjištěných informací se RVV jednomyslně shodl, že se nebude nadále vracet 

k událostem, které byly, uvědomuje si etické prohřešky napříč regiony u některých osob a oddílů a 

bere si za své pracovat v regionu s oddíly tak, aby se toto více nestávalo. RVV chce vztahy rovnat, 

nikoli bourat. 

VV schválil níže uvedené 

Dotazník bude aktualizován a rozeslán mezi oddíly 

V dotazníku budou zapracovány otázky týkajících se hal a venkovních hřišť, bude zde 

otevřená otázka, kde se budeme ptát na téma, které by oddíl chtěl vyřešit (jedná se o témata v 

oblastech – soutěží, mládeže, rozhodčích, ženského florbalu) a také otázka, zda by se oddíl 

zúčastnil online setkání. 

RVV chce udělat online setkání oddílů, na kterých by se řešilo např. téma 5+1 starších žákyň, 

soutěže 4+1, rozhodčí (styčný důstojník) aj. 

• ÚKOL: R.Typlová – aktualizace dotazníku do 30.9.2023 

• výsledky budou použity pro on-line jednání 
 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Podklady od oddílů – zabezpečení hal – všechny oddíly vyplnily haly dle zadání, 
během srpna vyjasnění některých otazníků 

• Změny termínů – během srpna proběhlo několik změn dle požadavků, nyní v řešení 
jedna změna a úpravy časů 



 
 

• Začátek sezóny – systém hlášenek – odeslány první hlášenky, bez komplikací; 
soupisky – počty budou průběžné kontrolovány dle začátků soutěží;  

• Připravenost k zahájení ligových soutěž – proběhne setkání LK, kde bude nastaven 
sazebník pokut 

• První hrací víkend – začínáme 10.9. turnaji 1. ligy dorostenek 

• Řešeny první „ostaršení“, možné provést u všech dívčích kategorií, nová hranice  
20 km od oddílu, která danou kategorii má 

 
6.2. Komise mládeže 

• Setkání s trenéry výběrů – proběhlo 28.8.2023 – viz zpráva ze setkání 

• Výměna asistenta trenéra HK kraje holek – Lucie Tomášková 

• Koncept práce s trenéry a výběry 2023-24  
Bude odesláno na trenéry 
Je možnost vytvoření přístupu XPS 

• Organizace  
Zaslány tréninky na celé období 

• Požadavky trenérů 
Žádost o tričko navíc pro každého účastníka na turnaj ODM  

• Dovednostní dny – zachování formátu z minulé sezóny 

• Informace z celostátní KVM  
V plánu zrušení MČR, příští ročník by měl být poslední 
Z našeho regionu má o pořádání zájem FbK Orlicko-Třebovsko a TJ Svitavy 
Celostátní KVM uvažuje mezi oddíly TJ Svitavy a Florbal MB, oddíl FbK Orlicko-
Třebovsko byl vyřazen 
Celostátní KVM požádala o vyjádření regionu ohledně podpory oddílu TJ Svitavy  

Hlasování ohledně podpory TJ Svitavy: 

• Pro – R. Typlová, V. Křepelák, L. Jansová,  

• Pro – T. Pokorný, O. Laška – v případě, že se Svitavy vzdají místa 
na MČR 

• Zdržel se – T. Faltejsek 
VV tuto akci vnímá jako rozvojovou aktivitu, po pořadatelské stránce je přesvědčen o 
tom, že to Svitavy zvládnou bez problému. 
VV má obavu o sportovní stránku věci, kdy pořadatel má jisté místo, nicméně Svitavy 
měly v minulém roce přihlášený pouze Přebor straších žáků, hraný systémem 3+1 a 
v letošní sezóně začínají v 6., tedy předposledním výkonnostním koši v Lize starších 
žáků. Střet s nejlepšími týmy republiky proto může být pro Svitavy nerozvojový 

• U23 – kladné hodnocení akce 
 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Termíny školení rozhodčích a delegátů – vypsána ve FISu 

• Zabezpečení místa – Hradec Králové, Pardubice, Česká Třebová, Náchod 

• Podklady pro školení – vše připraveno 

• Spuštění nových projektů  

• Projekt styčného důstojníka 

• Možnost přihlášení pro všechny oddíly 

• Nyní zapojeno 8 oddílů 

• Zajímavé finanční benefity pro důstojníka i pro kluby 



 
 

• Projekt mentoringu rozhodčích 

• Bude k dispozici zpětná vazba 

• Proběhlé akce 

• Zasedání KRD – setkání školitelů (1. 8. 2023)  

• rozvržení termínů školení pro rozhodčí a delegáty  
V. Křepelák bude na všech školeních s cílem získat zpětnou vazbu 

• Plánované akce 

• školení a testování rozhodčích listin 1-5 R   

• školení a testování delegátů  

• kemp talentovaných rozhodčích (listopad 2023)  
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Míchačka – termín 17.9. 
ÚKOL: O. Laška – zaslat jména trenérů 

• Stanovení termínu a místa druhé Míchačky – 8.5.2024, Přelouč 

• Stanovení termínu a místa turnaje 5+1 starších žákyň – 1.5.2024, Pardubice (Haga) 

• Možná spolupráce a využití KTM v regionu 

• BU16,17 – 19.-22.10.2023 – Rokytnice v O.h. 

• BU16 V,Z – 1.-4. 2. 2024 – Svitavy 

• G15 + 17 – 2.–5.5.2024 – Dobruška 

• BU17 – 16.-19.5 – Skuteč 

• GU 15 – 30.–2.6 – Skuteč 

• BU 15 – 6.-9.6 – Skuteč 
ÚKOL: O. Laška – společně s KRD vyřešit nominaci rozhodčích 

ÚKOL: O. Laška – první návrhy semináře pro trenéry 

 

7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

• VV schválil odměnu za vytvořenou reportáž 300,-/1 reportáž.  

• ÚKOL: P.Droznová – dohodnout s Klárou Jičíkovou vytváření reportáže – 6 za 

sezónu – odměna 300 Kč za reportáž 

 

8. Rozpočet 2023 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

• VV je informován o čerpání 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• Analýza stavu jednotlivých regionů – Bez připomínek 

• Etický kodex – Slovo si vzal Daniel Novák a apeloval na členy a sekretariát RVV 

v dodržování tohoto kodexu. Členům RVV byl vysvětlen postup např. ve věci střetu 

zájmů aj. členové RVV kodex vzali na vědomí 

10.  Rozvoj regionu 



 
 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• Setkání KRO s hejtmany (17.8. v Pardubicích)  

• R.Typlová pohovořila o setkání: 

• Velmi vysoké hodnocení v úrovni ambicí a plnění 

• R. Typlová na setkání pozitivně hodnotila zapojení všech komisí RVV se 
svými úkoly 

• Regionální anketa – vnímaná spíše negativně, je zde malý dopad na veřejný institut 

• VV rozhodl, že i přesto anketu uspořádá 

• Nominace hráče je podmíněná nástupu 50% v regionálních soutěžích 

• ÚKOL: R. Typlová aktualizuje harmonogram 

• ÚKOL: L. Jansová – plakát 

• ÚKOL: P. Droznová – odeslání informací na kluby, trenéry regionu. 
  

11.  Disciplinární komise 

• Schválení členů DK 

• VV schválil členy DK 
 

12.  Různé 

12.1. Školení sekretářů 

• P.Droznová podala stručné informace ke školení 
12.2. Středoevropské studentské hry 

• P.Droznová informovala o projektu 

• Trenéři mají za úkol nominovat hráče a stanovit termíny tréninků 

• ÚKOL: P.Droznová zpracuje rozpočet akce 

• ÚKOL: A.Jansa zažádá o individuální dotaci k HK kraji 
12.3. Software pro oddíly – zprostředkování z naší strany, zajištění setkání se všemi dodavateli 

• Region v případě zprostředkování vyjedná odměnu s dodavateli po dohodě 
s celostátním sekretariátem 

• 28 oddílů nemá žádný program (údaj k březnu 2023) 

• ÚKOL: T.Faltejsek – termín setkání, pozvánka na všechny oddíly 
12.4. Analýza stagnujících oddílů 

• ÚKOL: A.Jansa 

• bude zpracován v příštích dnech, práce s oddíly začne v průběhu listopadu 
 

13.  Příští termín jednání – 5.10.2023 

 

14. Úkoly, které vyplynuly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

R.Typlová aktualizace aktivní komunikace s oddíly (dotazník) 20.09.2023   

O.Laška odeslání seznam trenérů na míchačku 10.09.2023   

A.Jansa zpracování analýzy oddílů stagnujících družstev 30.09.2023   

T.Pokorný prodloužení sezóny do května 30.09.2023   



 
 

P.Droznová reportáže na FB – zajištění redaktorky 30.09.2023   

L.Jansová grafika plakátu - regionální anketa 30.09.2023   

P. Droznová 
odeslání informací týkající se Ankety regionu na kluby, 
trenéry regionu 10.10.2023  

P.Droznová zpracování rozpočtu na Evropské hry 30.09.2023   

KRD + KŽF nominace rozhodčích na KTM 15.10.2023   

A.Jansa podání individuální dotace na HK kraj (Evropské hry) 30.10.2023   

O. Laška První návrh semináře pro trenéry 30.09.2023  

T.Faltejsek realizace projektu softwaru pro oddíly 30.11.2023   

 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

Byly vyplaceny CP. 

Jednání ukončeno ve 12 hodin. 

 


